

Referat

MØDE:	Skolebestyrelsesmøde	
TID & STED:	Kirstinedalsskolen, 25. april 2017 kl.18:00 - 21:00	
Møde. NR.	7 - 2016/17	
Tilstede	<p>Forældre: Lasse Odgaard (LO), Søren H. Bruun (SH), Martin W. Villman (MV), Kevin C. E. Larsen (KL), Anette N. Lund (AL), Lisbeth Gladov (LG), Rikke Darmer (RD), Rikke L. Willesen(RW) og Britta Iversen (BI)</p> <p>Medarbejdere: Helene Tibert Jensen (HT),</p> <p>Ledelse: Søren Fini Christensen (SF) og Natasha Rindom (NR), Morten Erik Nielsen (MO)</p> <p>Elevråd: Samir Sahli (SS)</p>	
Afbud	Medarbejdere: Sanne Møller Bjørklund (SB)	
Dagsorden		
1. Godkendelse af dagsorden <i>Punkt til beslutning</i>	Dagsorden er godkendt	
2. Nyt fra elevrådet <i>Orienteringspunkt</i>	<p>SS informerede om den store oprydningsdag. Der blev fra 1.-4. årgang indsamlet 250 kg skrald. Der deltog desværre kun en klasse fra 5.-9. årgang. Elevrådet arbejder videre med at holde skolen ren. Elevrådet arbejder videre med 9. klassernes sidste skoledag som er onsdag den 24. maj.</p>	
3. Skoleårets planlægning Ledelsen orienterer omkring skoleårets planlægning. <i>Orienteringspunkt</i>	<p>SF informerede om hvor langt skolen er med det kommende skoleårs planlægning.</p>	
4. Møde for kontaktpædrene Evaluering af mødet for kontaktpædrene. <i>Orienteringspunkt</i>	<p>Der var mange gode tilbagemeldinger fra kontaktpædrene. Emnerne der blev vendt var alle relevante, og ramte alle klassetrin. Der er stor ros til lærerne som talte om digitale medier.</p>	

	<p>Det har en stor betydning at ledelsen er synlig.</p> <p>Bestyrelsesmedlemmerne var i tvivl om de skulle deltage.</p> <p>Der skal være tilmelding næste år.</p> <p>Databasen over kontaktførelserne er ikke opdateret, hvilket gav udfordringer.</p> <p>Det ønskes, at næste møde bliver afholdt i januar md., hvorfor bestyrelsen allerede nu bør gå i tænkeboks, og komme med ideer til næste kontaktførelsemøde som afholdes tirsdag den 16. januar 2018.</p>
<p>5. Skolevej Skolebestyrelsen bedes drøfte skolevejen, samt udarbejde en evt. strategi for hvordan vejen kan forbedres.</p> <p style="text-align: right;"><i>Punkt til drøftelse</i></p>	<p>Bestyrelsen blev enige om, at SF udfærdiger et brev til Teknik og Miljøudvalget med ønsket om en dialog om en evt. forbedret ny skolevej.</p>
<p>6. Økonomi Status på økonomien i 1. kvartal</p> <p style="text-align: right;"><i>Punkt til drøftelse</i></p>	<p>NR informerede om skolens budget efter 1. kvartal.</p>
<p>7. Sammenlægning af 8. klasser evaluere processen omkring sammenlægningen, samt drøfte princippet for klassesammenlægning</p> <p style="text-align: right;"><i>Punkt til drøftelse</i></p>	<p>SF orienterede om processen i sammenlægningen. Der er flere elever, der synes, at det har været en god proces, og at det er rart, at det er sket på nuværende tidspunkt. Andre elever har følt, at det har været kaotisk og enkelte har følt sig overset. Flere forældre ville gerne have haft besked om klassesammenlægningen før eleverne fik denne.</p> <p>I forhold til princippet om klassesammenlægning, så er der fra ledelsens side ikke noget der bør ændres. Bestyrelsen bakker op om dette, hvorfor der ikke ændres i princippet.</p>

<p>8. Status over elevtal</p> <p style="text-align: right;"><i>Orienteringspunkt</i></p>	<p>NR orienterede om, at skolen siden sidste bestyrelsesmøde har meldt 4 elever ind og at 6 elever er udmeldt.</p>
<p>9. Formandens beretning</p> <p>- Video</p>	<p>Bestyrelsen drøftede hvordan beretningen skal udarbejdes. Ledelsen kommer med et oplæg til næste bestyrelsesmøde samt undersøger om der er elever i udskolingen der kan være behjælpelige. Ideer til beretningen kan sendes til SF.</p>
<p>10. Nyt fra</p> <ul style="list-style-type: none"> • Formand • Medarbejderne • Bestyrelsen • Ledelsen 	<p>LO orienterede om punkterne på dagsorden til dialogmødet onsdag den 25. 04.17 hvor AL, SF samt LO deltager.</p> <p>Ligeledes orienterede LO om hans deltagelse på formændenes sidste netværksmøde.</p> <p>HT orienterede om, at de lærere der var en del af sammenlægningen af 8. klasserne, har haft en turbulent periode, men nu er ved at falde på plads med de nye 8. kl.</p> <p>De nye 8. kl. deltager i filmfestivalen. Samarbejdsplanerne er stadig under udarbejdelse, og fagfordelingen er godt i gang. Der er god stemning på læreværket.</p> <p>MO orienterede om salg i sfo2, og hvordan betalingen kan foregå.</p> <p>Ligeledes orienterede MO om, at de nye bh.kl. børn er startet op i sfo 1 og at 3. klasserne er startet op i sfo 2</p> <p>Efter vejret er blevet bedre er de i sfo'en mere ude og pt. er rollespil og bmx en succes.</p> <p>SF orienterede om at skolen, SSP samt politi har vendt skolens beredskabsplan efter sidste episode.</p>

	<p>9. klasses eleverne har nu fået af vide hvilke prøver de skal op til.</p> <p>SF orienterede ligeledes om, at han har afholdt et positivt dialogmøde med klasserådene fra 1. årgang.</p> <p>Der har desværre været en kommunikationsbrist mellem skole og sfo vedr. lus og børneorm, ledelsen arbejder hårdt på at få løst denne brist og beklager meget.</p> <p>Der er ligeledes pt. fnat på skolen.</p> <p>Ledelsen er pt. i gang med at udarbejde en stillingsannonce til jobbet som pædagogisk afdelingsleder på Kirstinedalsskolen. Der er en forventning om, at afdelingslederen starter den 1.8.17.</p>
<p>11. Evt.</p>	<p>Der blev spurgt ind til, hvornår der kan optages nye medlemmer i bestyrelsen. Dette kan gøres til næste valg om ca. et år.</p> <p>Der blev ligeledes spurgt ind til hvornår forældre kaffe i sfo'en starter op, hvilket sker den 15. august 2017.</p> <p>Bestyrelsen beslutter at aflyse mødet den 18.5.17. Derfor er næste møde den 31. maj kl. 18, hvor dimission er på dagsorden.</p>
<p>12. Lukket møde</p>	<p>Intet at referere.</p>